



တိရစ္ဆာန်များနှင့် မျှတအိမ်ယာဥပဒေများ

အကြောင်းအချက် စာရွက် နံပါတ် ၅

အင်ဒီယာနာ၊ မျှတအိမ်ယာ စင်တာမှ ထုတ်ပြန်သည်

ဖက်ဒရယ် မျှတအိမ်ယာ အက်ဥပဒေအောက်တွင် မသန်စွမ်းမှု (ဒုက္ခိတာ) ကို အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုထားသည်မှာ "ဘဝ၏အဓိက လုပ်ဆောင်မှုများ တစ်ခု သို့မဟုတ် ထိုမျှမကကို သိသိသာသာ အကန့်အသတ်ပြုနိုင်သည့် ရုပ်ပိုင်း သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်း ချို့ယွင်းခြင်း တစ်ခု၊ ထိုသို့သော ချို့ယွင်းချက်တစ်ခုမှတ်တမ်းတစ်ခု၊ သို့မဟုတ် ထိုသို့သော ချို့ယွင်းချက်တစ်ခုရှိသည်ဟု ယူနိုင်သောဟု ဖြစ်သည်။" အခြေအနေအပေါ်မူတည်၍ ၎င်းထဲတွင် ယာယီ မသန်စွမ်းမှုလည်း ပါဝင်နိုင်သည်။

မသန်စွမ်းမှုများရှိသူတို့သည် ၎င်းတို့အား သူတို့၏ မသန်စွမ်းမှုများကို ရင်ဆိုင်ရန် နှင့်/သို့မဟုတ် ရင်ဆိုင်နိုင်ရန် အထောက်အကူ ပေးနိုင်သည့် တိရစ္ဆာန်များ လိုအပ်နိုင်သည်။ မျှတအိမ်ယာဥပဒေများအောက်တွင်၊ မသန်စွမ်းသူ တစ်ဦး သည် သူတို့၏မသန်စွမ်းမှုနှင့် တိရစ္ဆာန်လိုအပ်ချက်၏ "ဆက်စပ်မှု" ကိုပြနိုင်ပါက၊ အိုးအိမ် ထောက်ပံ့ပေးသူထံ "အိမ်မွေး အလိုမရှိ" ပေါ်လစီများထဲတွင် သင့်မြတ်သော နေထိုင်စရာတစ်ခုကို တောင်းဆိုနိုင်သည်။ နေထိုင်စရာကို ငြင်းဆိုရန်၊ အိမ်ရှင်မှ ထိုသို့သော နေထိုင်စရာတစ်ခုသည် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှုမရှိ (သို့) အိမ်ရှင်အပေါ် မဆီလျော်သည့် ဝန်ထုပ် ဝန်ပိုးတစ်ခုဖြစ်စေသည်ကို သက်သေပြနိုင်ရမည်။

တိရစ္ဆာန်များမှ လူများကို ၎င်းတို့အား မသန်စွမ်းမှုများ၏ အကန့်အသတ်များနှင့် သူတို့၏ပါဝင်ဝန်းကျင် အဟန့်အတား များကို ကျော်လွှားနိုင်ရန် ကူညီနိုင်သည်။ တာဝန်များအရ တိရစ္ဆာန်မှ လုပ်ဆောင်မည်၊ ၎င်းတိရစ္ဆာန်များအား ဝန်ဆောင်မှု၊ အကူအညီ၊ ဆေးကုသမှုအလို့ငှာ၊ စိတ်လှုပ်ရှားမှု အထောက်အကူအတွက်၊ (သို့) အဖော်တိရစ္ဆာန်များအဖြစ် လုပ်ရန် ခေါ်နိုင်သည်။ ဝန်ဆောင်မှုတိရစ္ဆာန်များသည် အတိအကျဆိုရလျှင် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ချို့ယွင်းချက်များ ရှိသူများအတွက်၊ တိကျစွာ ရုပ်ပိုင်းတာဝန်များ ထမ်းဆောင်ရန် ဖြစ်သည်။ အကူအညီ၊ ဆေးကုသမှုအလို့ငှာ၊ စိတ်လှုပ်ရှားမှု အထောက်အကူ (သို့) အဖော်တိရစ္ဆာန်များသည် အသိစိတ်၊ ဉာဏ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ နှင့်/သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်း ချို့ယွင်းချက်များ ရှိသူများအတွက် ဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့မှ စိတ်ဓါတ်ကျနေသော၊ စိုးရိမ်မှုများနေသောသူများ၊ စိတ်လှုပ်ရှားမှု (သို့) အခြား စွမ်းဆောင်ရည် အထောက်အကူ လိုသောသူများအား ထောက်ပံ့သည်။

ဝန်ဆောင်မှုတိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်သည် အေဒီအေ မှ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုထားသော "တစ်ကောင်ချင်းကို အလုပ်လုပ်ရန် (သို့) မသန်စွမ်းမှုတစ်ခုရှိသူတစ်ဦးအတွက် တာဝန်များထမ်းဆောင်ရန် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးထားသည့် ခွေးတစ်ကောင်" ကို ဆိုလိုသည်။ ၎င်းတို့အား အလုပ်လုပ်တိရစ္ဆာန်များနှင့် အိမ်မွေးမဟုတ် ဖြစ်သောကြောင့်၊ ၎င်း ဝန်ဆောင်မှု သည် ၎င်းတို့အား လူအများ သုံးစွဲရန် နေရာများသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ရန် အကျိုးစင်သည်။ အေဒီအေ မှ "ဝန်ဆောင်မှုတိရစ္ဆာန်" အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်မှာ ခွေးများကိုသာ ကန့်သတ်ထားသော်လည်း၊ ဒီအိုဂျေ မှ ဤအဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်မှ မျှတအိမ်ယာ အက်ဥပဒေအောက်တွင် ကျယ်ပြန့်သော အထောက်အကူတိရစ္ဆာန် အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်အား မသက်ရောက် (သို့) ကန့်သတ်ထား ...။

အိုးအိမ်နှင့် မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန သင်တန်းတက်သည်ဖြစ်စေ တက်မထားသည်ဖြစ်စေ "ခွေးမှလွဲ၍ ချိုးစိတ်များ၊ စိတ်လှုပ်ရှားမှု

အထောက်အကူပေး တိရစ္ဆာန်များအား မျှတအိမ်ယာအက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၄ အောက်တွင် လိုအပ်သော အထောက်အကူပြု တိရစ္ဆာန်များအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုထားသည်။ ထိုသို့ နေထိုင်စရာတစ်ခုအဖြစ် အရည်အချင်း ပြည့်မီစေရန်၊ အထောက်အကူပေး တိရစ္ဆာန်သည် တစ်ဦးတစ်ယောက်အတွက် ထိုသူအား နေထိုင်သူတစ်ဦး (သို့) အိုးအိမ်ဝန်ဆောင်မှု (သို့) အစီအစဉ်မှာ ကျေနပ်နေနိုင်စေရန် တူညီသော အခွင့်အရေးတစ်ခု ဖြစ်နိုင်စေနိုင်ရမည်။ ထို့ပြင် လူ၏မသန်စွမ်းမှုနှင့် တိရစ္ဆာန်ကလုပ်ပေးသည့် ထောက်ပံ့မှုတို့အကြား ဆက်ဆံရေး (သို့) ဆက်စပ်မှု တစ်ခုရှိရမည်။ အကယ်၍ အဆိုပါ လိုအပ်ချက်များပြည့်မီပါက၊ အိုးအိမ်ဆောင်ရွက်ပေးမှု၊ အစီအစဉ်၊ ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုကို ၎င်းမှ မလိုလားအပ်သော ငွေကြေး (သို့) စီမံခန့်ခွဲမှု ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုး ကျရောက်စေသည် (သို့) အိုးအိမ်အစီအစဉ် (သို့) ဝန်ဆောင်မှု သဘာဝကို အခြေခံကျကျ ပြောင်းသွားစေနိုင်သည် မဟုတ်ပါက၊ အထောက်အကူ တိရစ္ဆာန် နေထိုင်စရာ တစ်ခု ခွင့်ပြုပေးရမည်။"4

မသန်စွမ်းမှုများလူကို ထောက်ပံ့သည့်ရှိသော တိရစ္ဆာန်များကို ၎င်းတို့၏ပိုင်ရှင်၏ လိုအပ်ချက်များ ပြည့်မီစေရန်၊ တစ်ကောင်ချင်း သင်တန်းပေးထားနိုင်သည်။ အချို့သော ဝန်ဆောင်မှု တိရစ္ဆာန်များမှာ အသိအမှတ်ပြု စာရွက်များ ရထားပြီး၊ အချို့က ရမည်မဟုတ်ပါ။ လက်ရှိအားဖြင့် တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်သည် ဝန်ဆောင်မှု၊ အထောက်အကူပြု၊ ဆေးကုသမှု၊ စိတ်လှုပ်ရှားမှု အထောက်အကူပြု၊ (သို့) အဖော်အဖြစ်အတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီသည်ကို စမ်းသပ်နည်းများ ပြည်နယ် (သို့) နိုင်ငံ စံချိန်ကိုက် မရှိသေးသဖြင့် "အောင်လက်မှတ်" မလိုအပ်ပါ။ တိရစ္ဆာန်ပိုင်ရှင်တွင် ၎င်း၏အမှုအယာအတွက် တာဝန်ရှိသည်။ တိရစ္ဆာန်များသည် သက်ရောက်နိုင်သော ဥပဒေများကို လိုက်နာရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းတို့အားကိုးတွယ်သူများ၏ အောက်မှာရှိရမည်။ ၎င်းတို့၏အမှုအယာသည် အနှောင့်အယှက် (သို့) ဖျက်လိုဖျက်ဆီး မရှိစေရ။ သို့ရာတွင် တိရစ္ဆာန်များသည် မသန်စွမ်းမှုရှိသောလူ၏ လွတ်လပ်မှု၊ လုံခြုံမှုနှင့် လှုပ်ရှားနိုင်မှု တိုးမြှင့်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး ကောင်းစွာ သင်ကြားပေးထားကြပေသည်။

အိမ်မွေးများနှင့် မသန်စွမ်းမှုများရှိသူများအတွက် လိုအပ်သော တိရစ္ဆာန်များ ခြားနားချက်များသည် မည်သည့် အရာတွေနည်း။
အိမ်မွေးများသည် မသန်စွမ်းမှုများရှိသူ (သို့) မရှိသူများ ပိုင်ဆိုင်သည့် တိရစ္ဆာန်များဖြစ်ကြသည်။ ဝန်ဆောင်မှုပေး၊ အထောက်အကူပြု၊ ဆေးကုသမှု၊ စိတ်လှုပ်ရှားမှု အထောက်အကူပြု၊ (သို့) အဖော်အဖြစ် တိရစ္ဆာန်များသည် မသန်စွမ်းမှုများ ရှိသူများအား ၎င်းတို့၏ နေထိုင်နေထိုင်ရေးမှာ ကူညီကြပြီး၊ အလုပ်လုပ်သော တိရစ္ဆာန်များဖြစ်ကြသဖြင့် အိမ်မွေးများအဖြစ် သဘောမထားအပ်ချေ။ မသန်စွမ်းမှုတစ်ခုအတွက် လိုအပ်သော တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်အတွက် "အိမ်မွေးအတွက် စဘော်ငွေပေးရန်" မလိုပါ လိုအပ်နိုင်ပါသည်။

အိုးအိမ်ထောက်ပံ့ပေးသူ တစ်ဦးမှ အိမ်မွေး (သို့) မသန်စွမ်းမှုတစ်ခုအတွက် လိုအပ်သော တိရစ္ဆာန်မှ ဖြစ်စေမည့် ကျိုးကြောင်း မဆီလျော်သည့် အိုးအိမ်ပျက်စီးမှုများအား ဆုံးဖြတ်နိုင်ရန် စစ်ဆေးမှုများ လုပ်နိုင်သည်။ သို့ရာတွင် ၎င်း စစ်ဆေးမှုများသည် တိရစ္ဆာန်မရှိသော နေစရာအိမ်များအား

စစ်ဆေးခြင်းထက်ပို၍ တင်းကြပ်လွန်းခြင်း မရှိစေရ။ စစ်ဆေးမှုများသည် အိမ်ရှင်၏ ဝင်ရောက်ပိုင်ခွင့်နှင့် အိမ်ငှားတစ်ဦးသို့ သင့်မျှသော အသိပေးချက်အတွက် ပြည်နယ်၏ အိမ်ရှင်/အိမ်ငှား ဥပဒေကိုလည်း လိုက်နာရမည်။

ဆူညံခြင်း (သို့) နှောင်ယှက်ခြင်း ပြုနေပါက တိရစ္ဆာန် (အိမ်မွေး ဖြစ်စေ (သို့) မသန်စွမ်းမှုတစ်ခုအတွက် လိုအပ်သော) တစ်ကောင်ကို ဖယ်ရှားစေသည့် တောင်းဆိုရန် (သို့) အပိုဆောင်း သင်တန်းပေးရန် အိုးအိမ်ထောက်ပံ့ပေးသူ တစ်ဦးမှာ အခွင့်အရေးရှိသည်။

ဖက်ဒရယ် (နှင့် ပြည်နယ်များစွာ) ၏ ဥပဒေများမှ ရုပ်ပိုင်း မသန်စွမ်းမှုများ ရှိသူများအတွက် ၎င်းတို့၏ မသန်စွမ်းသူ ပါတနာများနှင့်အတူ အများသူငါအတွက်ဖွင့်ထားရာ မည်သည့်နေရာသို့မဆို လိုက်ပါရန် ဝန်ဆောင်မှုပေး တိရစ္ဆာန်များ၏ အခွင့်အရေးကို အာမခံသည်။ အခြား တိရစ္ဆာန် အမျိုးအစားများမှာ ပြည်နယ်ဥပဒေများ မတူစေကာမူ ဤအကျိုး ခံစားခွင့်ရရန် အကြိုးမဝင်ချေ။

• **အများဆုံးပေးသည့် ပေးခွန်းများ**

ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် တိရစ္ဆာန်အတွက် လုံခြုံမှုရှိသည်ကို ကျွန်ုပ် မည်သို့သိနိုင်မည်နည်း။ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် တိရစ္ဆာန်များအား သင်တန်းမပေးမီနှင့် မသန်စွမ်းမှုများ ရှိသူများနှင့် အတူမထားမိမှာ ဝေလုစရိုက်နှင့် တည်ငြိမ်မှုအတွက် သတိထားပြီး ဆန်ကာတင်စစ်ဆေးမည်။ ဤပညာပိုင်း တိရစ္ဆာန်များမှ လူသားအဖော်နှင့် ၎င်းတို့၏အလုပ်ကိုသာ အာရုံ စူးစိုက်စေမည်။ **ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် တိရစ္ဆာန်နှင့် နေသောအိမ်ငှားအတွက် ငွေကြိုတင်ထားခြင်း (သို့) အပိုဆောင်း အာမခံ လွှမ်းမိုးမှု လိုအပ်ပါသလား။** မလိုအပ်ပါ။ မသန်စွမ်းမှုရှိသောသူတစ်ဦး နေထိုင်မှုအတွက် အကယ်၍ ၎င်းအိမ်ငှား ပြဌာန်းချက်များမှ မသန်စွမ်းမှု တစ်ခု မရှိသောသူအတွက် အလားတူအခြေအနေထက်ပို၍ ခြားနားသောနှင့်(သို့) ပိုဆိုးပါးသော လုပ်ဆောင်မှုမျိုး လိုက်နာရန် ဖြစ်ပါက ဥပဒေမှ အပိုဆောင်းဝန်ထုပ်ဝန်ပိုး ချမှတ်ရန်ကို တားမြစ်ထားပါသည်။

ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်အား မည်သို့ မှတ်သားနိုင်သနည်း။ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် ခွေးတစ်ကောင် အဖြစ် မှတ်သားနိုင်စေရန် အများစုတွင် တက်၊ အဝတ်၊ ချည်ကြိုး (သို့) ဂေရာပိုးအိတ် တစ်ခု ပါရှိနေမည်။ မသေချာသေးပါက ထိုသူအား မေးမြန်းပါ။

ကျွန်တော် တိရစ္ဆာန်မွေးနိုင်ပါသလား။ ပိုင်ရှင်၏ ခွင့်ပြုချက် မပါဘဲ၊ မည်သည့်အခါမှ မမွေးနိုင်ပါ။ အိမ်မွေးလုပ်ခြင်သည် အာရုံပြောင်းစေမည်။ တိရစ္ဆာန်မှ ညွှန်ကြားချက်များကို အာရုံစိုက်စေရန်လိုအပ်ပြီး၊ လူအဖော်လည်း လိုအပ်ပါသည်။ ၎င်းတို့၏ ပါတနာကို အန္တရာယ်ပြုနိုင်သဖြင့် တိရစ္ဆာန်အား ခရာ (သို့) အသံများဖြင့် အာရုံပြောင်းအောင် မလုပ်ပါနှင့်။ အချို့သူများသည် မသန်စွမ်းသူဟု မထင်ရချေ။ အဘယ်ကြောင့် သူတို့နှင့်အတူ တိရစ္ဆာန်လိုအပ်ပါသနည်း။ ပါတနာတွင် “ငှက်ထားသည့် မသန်စွမ်းမှု” ရှိနေနိုင်သည်။ ဥပမာ အမည်အချို့တပ်ရပါ ကင်ဆာ၊ နာတာရှည်ခါးနာ၊ ဉာဏ်ရည် မသန်စွမ်းမှု၊ အတက်ရောဂါ၊ (သို့) အကြားအာရုံ ချို့တဲ့မှု။

ဤစာရွက်စာတမ်းသည် ကြီးမားသည့်ဝေဒနာ အထောက်အကူပြု ခွေးများ ဖေါင်မွေးရှင်းမှ ထုတ်ဝေသည့် အထောက်အကူပြု **တိရစ္ဆာန်နှင့် အလုပ်လုပ်ခြင်းမှ ဘာသာတရားများပါဝင်သည်။** ယုံ အင်ဒီယာနာ၏ မျှတအိမ်ယာ စင်တာ (FHCCI) မှ ရရှိသော ခွေးဆောင်လုပ်ပေးခြင်း၊ အာကာသကရောက်စေခြင်း၊ ပညာပေးရေးနှင့် ဆိုင်ရာသို့ ရောက်ရှိစေရေး နည်းများမှတစ်ဆင့် အိုးအိမ်ခြံမြားဆက်ဆံမှုကို ပပျောက်ခြင်းဖြင့် ညီမျှသော အိုးအိမ် အခွင့်အလမ်းများကို သေချာစေရန် ဖြစ်သည်။ FHCCI သည် 615 N. Alabama St., Suite 426, Indianapolis, IN 46204 မှ တည်ရှိသည်။ ဖုန်းနံပါတ် 317-644-0673 (သို့) 855-270-7280 ဖြစ်သည်။ Relay: 711. Email: info@fhcci.org Web: www.fhcci.org

ဤထုတ်ဝေခြင်းအတွက် အခြေခံကို ထောက်ပံ့သည့်အလုပ်အား ယူအက်စ် အိုးအိမ်နှင့် ဖြိုပြိုခြံမြိုရေးရာနှင့် ဂရု/သမယတစ်ခုအောက်တွင် ရုပ်ပေးခြင်းမှ ထောက်ပံ့ပေးသည်။ ဤအလုပ်၏ အနစ်သာရနှင့် ရုပ်ပေး ဖော်ပြချက်များသည် အများပြည်သူအတွက် ရည်ရွယ်သည်။ ထုတ်ဝေချက်ထဲမှာပါသည့် ဖော်ပြချက်များနှင့် ဘာသာပြန်ခြင်း များ၏ တိကျမှု ရှေးသားသူနှင့် ထုတ်ဝေသူတို့တွင် လုံးဝတန်ဖိုးရှိသည်။ ဤပတ်ဝန်းကျင်အချက်အလက်သည် သူ့အလိုအားဖြင့် ဥပဒေအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်၊ သတ်မှတ်ထားသော အခြေအနေ တစ်ခုအတွက် ဥပဒေအကြံပြုချက်အတွက် ခရီးတစ်ဦးထံ ဆက်သွယ်ပါ။ မသန်စွမ်းသူများအတွက် အခြားသော ဖော်ပြချက်ကို တောင်းဆိုလာလျှင် ရရှိပါသည်။ © Fair Housing Center of Central Indiana 2012. FHCCI ၏ ထုတ်ဝေခွင့်ပြုချက်မပါဘဲ မသုံးစွဲပါနှင့်။ Version 12/12. P015.

လူတစ်ဦးအား “လူကြီးမင်း ဘာများလွှဲပွားပါလဲ” ဟု မေးနိုင်ပါသလား။ မမေးရပါ။ ဖက်ဒရယ်ဥပဒေမှ မသန်စွမ်းမှုများ ရှိနေသူများ၏ သီးသန့်နေမှုကို ကာကွယ်ထားပါသည်။ ၎င်းတို့မှ ၎င်းတို့၏ မသန်စွမ်းမှုကို ရှင်းပြရန် မလိုအပ်သကဲ့သို့ ဝန်ဆောင်မှုပေး တိရစ္ဆာန်ဘာအတွက်လိုသည်အားလည်း သရုပ်လုပ်ပြရန် မလိုအပ်ပါ။

တိရစ္ဆာန်မှာ အခန်းတွင်းမှာ “ရွတ်ပွားအောင်” လုပ်နိုင်ပါသလား။ ၎င်းတိရစ္ဆာန်များအား အကောင်းဆုံးအပြုအမူများ လုပ်တတ်စေရန် ရွေးချယ်ပြီး သင်တန်းပေးထားပါသည်။

မသန်စွမ်းမှုများရှိသူတို့အတွက် တိရစ္ဆာန်များနှင့်ပတ်သက်သည့် မျှတအိမ်ယာ အဓိကကျသော အမှုများ

ဂရင်း နှင့် ကလပ်ကာမတ်စ် ကောင်တီ အိုးအိမ်အာကာပိုင်၊ ၉၄၄ အက်စ်၊ ဆပ်၊ ၁၂၅၃ (ဒီ၊ အိုး၊ ၁၉၉၈)။ နားမကြားသည့်ကလေးအတွက် “နားအကြား” ခွေးတစ်ကောင်ကို ရယူထားပြီးနောက်တွင် မိသားစုတစ်ခုအား ဖယ်ရှားစေရန် ခြိမ်းခြောက်ခြင်းဖြင့် အိုးအိမ်အာကာပိုင်မှ မျှတအိမ်ယာ အက်ဥပဒေကို ချိုးဖောက်သည်ကို တရားရုံးမှ တွေ့ရှိခဲ့သည်။ တရားရုံးမှ ဝန်ဆောင်မှုပေး တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်အဖြစ် သတ်မှတ်ရန် လိုအပ်ချက်များမှာ တိရစ္ဆာန်အား တစ်ကောင်ခြင်း သင်တန်းပေးထားရန်နှင့် မသန်စွမ်းသူအကျိုးငှာ အလုပ် လုပ်ပေးရန်သာဖြစ်သည်ဟု တရားရုံးမှ တွေ့ရှိသည်။

အိတ်ချီယူဒီ နှင့် ဒူထရာ၊ အက်စ်အိတ်ချီ-အက်စ်အယ်လ် အာပီတီအာရုံ၊ ၂၅၁၂၄ (နီဝတ် ၁၂၊ ၁၉၉၆)။ မသန်စွမ်းသူယောက်ျားကို ၎င်းက နှစ်များစွာ ဝန်ဆောင်မှုပေး တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်အဖြစ် မွေးထားခဲ့သော သူ၏ ကြောင်ကို စွန့်မပြစ်ပါက ဖယ်ရှားစေရန် ခြိမ်းခြောက်ခံရသည်။

အတွင်းရေးမှူး၊ အိတ်ချီယူဒီ နှင့် ပူရီကက်၊ အိတ်ချီယူဒီအေဂျေ ၀၉-၈၉-၁၄၉၅-၁ (ဇူလိုင် ၃၁၊ ၁၉၉၀)။ “အိမ်မွေး စဘော်ဇွေ” ကျသင့်ခြင်းလုပ်ပြီး၊ အိမ်ရှင်မှ သူမ၏ ဝန်ဆောင်မှုပေး တိရစ္ဆာန်ကြောင့် ဖယ်ရှားပေးရန် ခြိမ်းခြောက် သဖြင့် မသန်စွမ်းသူ အမျိုးသမီးအား ဒေါ်လာ၆၀၀၀ ပေးအပ်စေသည်။

နယူးလန်ဒန် ဗြိုတော်၏ အိမ်ယာအာကာပိုင် နှင့် တိုနီ တားရင့်၊ နံပါတ် ၁၂၄၈၀၊ ၁၉၉၇ ကွန်၊ ဆူပါ၊ လက်ဆစ် ၁၂၀ (ကွန်၊ ဆူပါ၊ စီတီ၊ ၁-၁၄-၉၇)။ အိမ်ငှားနေသူမှ သူမ၏ဘားအတွက် စိတ်ပိုင်း မသန်စွမ်းမှုနှင့် အထောက်အကူ တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင် လိုအပ်မှုအတွက် သက်သေမပြနိုင်ခြင်း။

ကိုးကားချက်များ

- 1 ဖက်ဒရယ် မျှတအိမ်ယာ အက်ဥပဒေ §100.201
- 2 မျှတအိမ်ယာ အက်ဥပဒေ ၊ မေ ၁၇၊ ၂၀၀၄ အောက်ရှိ သင့်မြတ်သည့် နေထိုင်စရာများအတွက် အိတ်ချီဒီယူနှင့် ဒီအိုဂျေ ပူးတွဲထုတ်ပြန်ချက်
- 3 ယူအက်စ် တရားရေးဌာန “ဝန်ဆောင်မှုပေး တိရစ္ဆာန်များ” http://www.ada.gov/service_animals_2010.html



EQUAL HOUSING OPPORTUNITY